

Date: 15/10/2025

Ref no. JTC/Disclosure/2025/26

Messrs.: Boursa Kuwait Company Messrs.: Capital Markets Authority

Greetings,,,

التاريخ: 2025/10/15 مرجع رقم JTC/Disclosure/2025/26

المحترمين المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكوبت عناية السادة/ هيئة أسواق المال تحبة طبية و بعد،،،

Subject: Supplementary Disclosure: Results of the Ordinary and Extra Ordinary General **Assembly Meeting**

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of Chapter (4) in Module (10) [Disclosure & Transparency] of the Executive Summary of Law no. (7) of 2010 and its Amendments regarding the Establishment of the Capital Market Authority and Regulating Securities Activities.

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P hereby notifies you that the Company's Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meeting was held on Wednesday, 15th October 2025 at 10.30 a.m. at the premises of the Company in East Ahmadi - Block 7 - plot 107 - JTC building; which approved the items of the agendas as per mentioned in the Disclosure Form attached herewith.

Attachments:

Material Information Disclosure Form.

Sheikh \ Sabah Mohamad Al Sabah Vice Chairman



الموضوع: إفصاح تكميلي بخصوص نتائج اجتماع الجمعية العمومية العادية وغير العادية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

نُحيطكم علماً بأن الجمعية العمومية العادية وغير العادية لشركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة ش.م.ك.ع قد إنعقدت بتاريخ 15 أكتوبر 2025 في تمام الساعة العاشرة والنصف صباحاً، و ذلك بمقر الشركة الكائن بمنطقة شرق الأحمدي - قطعة 7 - قسيمة 107 مبنى شركة جي تي سي ، وأقرت بنود جداول الأعمال وفقاً للإفصاح المرفق.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

الشيخ/ صباح محمد الصباح نائب رئيس مجلس الإدارة

ITC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

www.jtckw.com

شركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والناولة شمكع.

ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكونت تلفون 100، 2228 2228 - فاكس: 4964 2228 410 +965

رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل جاري 23954

MR



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية _ افصاح مكمل Material Information Disclosure - Supplementary

Date	15/10/2025	2025/10/15	التاريخ
Name of Listed Company	JTC Logistics Transportation and Stevedoring Co. K.S.C.P	جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure :Results of the Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meeting	إفصاح تكميلي بخصوص نتائج اجتماع الجمعية العمومية العادية	
Date of Previous Disclosure	28/09/2025	2025/09/28	تاريخ الإفصاح السابق
The state of the s	nents that occurred to the disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح	

On 15/10/2025, the Ordinary and the Extra Ordinary General Assembly of the Company was held at the premises of the Company in East Ahmadi - Block 7 - plot 107 - JTC building; After the required legal quorum for the validity of the meeting was achieved, with the personal and electronic attendance of representatives holding 113,553,401 shares, in person and by proxy representing 75.702% of the company's total 150,000,000 shares constituting its share capital, A vote was held for the Ordinary General Assembly and all agenda items were approved as follows:

- 1. Approved the election of the Board of Directors for the next three years (2025–2028) as follows:
 - Al-Qurain Integrated Investments Holding Company K.S.C. (Closed), represented by Sheikh Ali Fawaz Al-Sabah - Non-Executive.

بتاريخ الأربعاء الموافق 2025/10/15 في تمام الساعة العاشرة والنصف صباحاً انعقد اجتماع الجمعية العامة العادية ومن ثم الجمعية العامة غير العادية لشركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة ش.م.ك.ع في مقر الشركة الكائن بمنطقة شرق الأحمدي – قطعة 7 – قسيمة 107 مبنى شركة جي تي سي، وبعد توفّر النصاب القانوني المطلوب لصحة انعقاد الاجتماع بحضور شخصي وإلكتروني من يمثل (113,553,401) سهماً أصالة ووكالة (أي ما يعادل نسبة 75.702%) من أصل 150,000,000 سهماً المكونة لرأس مال الشركة، تم التصويت على بنود جدول الأعمال للجمعية العمومية العادية والموافقة على جميع بنود جدول الأعمال كالآتى:

- 1. تمت الموافقة على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للثلاث سنوات القادمة (2025-2028) وذلك على النحو التالي:
- السادة / شركة القربن للاستثمارات المتكاملة القابضة ش.م.ك.مقفلة ويمثلها الشيخ / على فواز الصباح - غير تنفيذي

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

أشركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة شمكع. ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكويت

تلفُّون؛ 965 2228 6104 - فاكس: 964 - فاكس رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سبجل تجاري 23954

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

www.jtckw.com

United Petrochemical Company K.S.C. (Closed), represented by Sheikh Sabah Mohammed Al-Sabah - Non-Executive

- Al-Qurain Plastic Industries Company K.S.C. (Closed), represented by Mr. Sulaiman Mohammed Al Rubaie - Non-Executive.
- Al-Qurain Raw Materials Manufacturing Company K.S.C. (Closed), represented by Mr. Muhaiman Ali Behbehani - Non-Executive
- Ms. Sara Tawfeeq AL Nassar Independent
- 2. Approved the Board of Directors' proposal to utilize the amounts in excess of the statutory reserve limit for the Company to retained earnings, such that the maximum reserve shall be an amount equal to fifty percent (50%) of the Company's share capital, starting from the fiscal year ending December 31, 2025 and thereafter.

Also, a vote was held for the Extra Ordinary General Assembly and approved the stated in the agenda as follows:

1. Approval of amending Article (6) of the Memorandum of Association and Article (4) of the Articles of Association concerning the objectives for which the company was established, as follows:

Text before amendment:

Without prejudice to the provisions of the Commercial Companies Law No. 1 of 2016, its amendments, and its executive regulations, the objectives for which the company was established are to carry out the following:

- 1. Carrying out all land transport operations outside the State of Kuwait, particularly those relating to passenger transport by any means of land transportation.
- 2. Owning, purchasing, selling, leasing, renting, and importing all types of trucks, means of transport, loading equipment, containers of all kinds, vehicles, machinery, light and heavy equipment, cranes, power generators, their

السادة / الشركة المتحدة للبتروكيماوبات ش.م.ك.مقفلة ويمثلها الشيخ / صباح محمد الصباح - غير تنفيذي

- السادة / شركة القربن للصناعات البلاستيكية ش.م.ك.مقفلة وبمثلها السيد / سليمان محمد الربيع -غير تنفيذي
- السادة / شركة القربن لصناعة المواد الأولية ش.م.ك.مقفلة ويمثلها السيد/مهيمن على بههاني – غير تنفيذي
 - السيدة/ سارة توفيق النصار عضو مستقل

2. الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتحويل فائض الإحتياطي القانوني الى الأرباح المرحلة بحيث يكون الحد الأقصى للاحتياطي مبلغًا يعادل خمسون بالمائة (50%) من رأس مال الشركة بدءاً من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وما بعدها.

كما تم التصويت على بنود جدول الأعمال للجمعية العمومية غير العادية والمو افقة على ما جاء في جدول الأعمال التالى:

1- الموافقة على تعديل نص المادة (6) من عقد التأسيس ونص المادة (4) من النظام الأساسي الخاصة بالأغراض التي أسست من أجلها الشركة حسب التالى:

النص قبل التعديل:

مع عدم الإخلال بأحكام قانون الشركات التجارية رقم 1 لسنة 2016 وتعديلته ولائحته التنفيذية فإن الأغراض

التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يلي:

- القيام بجميع عمليات النقل البري خارج دولة الكويت وعلى الاخص العمليات المتعلقة بنقل الركاب بأية وسيلة من وسائل المواصلات البرية.
- 2- تملك وشراء وبيع وتأجير واستئجار واستيراد جميع أنواع الشاحنات ووسائل النقل والتحميل والحاويات بجميع أنواعها والمركبات والمعدات والأليات الخفيفة والثقيلة والرافعات ركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة شمكع.

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكويت

accessories, spare parts, complementary parts, and any means necessary for handling and transport by land and sea inside and outside Kuwait, as well as opening maintenance workshops for operating such equipment owned by the company.

- 3. Establishing any industry related to land transport or connected thereto (subject to approval by the Public Authority for Industry).
- 4. Clearance, shipping, and cargo handling operations for imported and exported goods, including packaging of goods of all kinds.
- in the management, operation, Participation maintenance, and establishment of seaports, land ports, and container terminals related to this activity.
- 6. Practicing all e-commerce activities in accordance with the company's business.
- 7. Establishing and leasing buildings necessary for services and crafts related to handling and transport by land and sea.
- 8. Engaging in all kinds of marine transport, ship services, ship supply, and acting as shipping agents.
- 9. Providing all transport services and airport management services, including ground handling services for passengers, aircraft, and cargo related to aviation.
- 10. Owning movable and immovable property necessary to conduct its business within the limits allowed by law.
- 11. Utilizing the company's available financial surpluses through investment in financial portfolios managed by specialized companies and entities.
- 12. Cargo handling, loading, and unloading of ships and air transport.
- 13. Carrying out all land transport operations for goods and materials of all kinds inside and outside Kuwait, particularly operations related to transporting general cargo, bulk cargo, fuel, water, and valuable chemicals by any means of transport.
- 14. Owning shares and bonds for the company's account only. The company may have an interest in, or participate in any manner with, entities engaged in activities similar to its own or which may assist in achieving its purposes inside or outside Kuwait. It may establish, participate in, or acquire such entities or affiliate them with it.
- 15. Leasing, renting, establishing, and managing warehouses of all types (cold storage - dry storage) and equipping them with the necessary installations.
- 16. Storing goods under the bonded warehousing system under customs supervision inside or outside customs areas

- ومولدات الطاقة الكهربائية وإكسسواراتها وقطع الغيار والأجزاء المكملة وأية وسيلة لازمة للمناولة والنقل البرى والبحري داخل وخارج دولة الكويت وفتح ورش الصيانة الخاصة بتشغيل تلك المعدات الخاصة بالشركة.
- إنشاء أي صناعة خاصة بالنقل البري أو لها بها أية صلة (بعد موافقة الهيئة العامة للصناعة).
- 4- عمليات التخليص والشحن والمناولة على البضائع الواردة والمصدرة وتغليف البضائع بكافة أنواعها.
- المشاركة في إدارة وتشغيل وصيانة وإنشاء الموانئ البحرية والبرية ومحطات الحاوبات المتعلقة بهذا النشاط
- 6- ممارسة جميع أنشطة التجارة الالكترونية طبقا لنشاط الشركة.
- 7- إقامة وتأجير المبانى اللازمة لاغراض خدمات وحرف مرتبطة بأعمال المناولة والنقل البري والبحري.
- 8- النقل البحري بجميع أنواعه وخدمات البواخر وتموين البواخر ووكلاء لشركات البواخر.
- 9- تقديم كافة خدمات النقل وإدارة المطارات والتي تشمل الخدمات الارضية المساندة للركاب والطائرات والبضائع المتعلقة بالطيران.
- 10- تملك المنقولات والعقارات اللازمة لمباشرة نشاطها في الحدود المسموح بها وفقا للقانون
- 11-استغلال الفوائض المالية المتوفرة لدى الشركة عن طريق استثمارها في محافظ مالية تدار من قبل شركات وجهات متخصصة.
 - 12-خدمات المناولة وتحميل وتفريغ السفن والنقل الجوي.
- 13-القيام بجميع عمليات النقل البري للبضائع والمواد بمختلف أنواعها داخل وخارج دولة الكويت وعلى الأخص العمليات المتعلقة بنقل البضائع العامة والسائبة والوقود والمياه والمواد الكيماوبة الثمينة بأي وسيلة من وسائل النقل.
- 14-تملك الأسهم والسندات لحساب الشركة فقط ويجوز للشركة أن تكون لها مصلحة أو تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول أعمال شبهة بأعمالها أو التي قد تعاونها على تحقيق أغراضها في الكويت أو الخارج ولها أن تنشأ أو تشارك أو تشتري هذه الهيئات أو أن تلحقها بها.
- 15-تأجير واستئجار وإقامة وإدارة المخازن بجميع أشكالها (مبردة جافة) وامدادها بالتركيبات اللازمة.
- 16- تخزين البضائع وفقا لنظام الايداع تحت الاشراف الجمركي

داخل المناطق الجمركية أو خارجها. كـة جي تي سـي لوجسـتيك للنقليات والناولـة ش.م.ك.ع.

ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكويت

تلفون، 965 2228 6100+ - فاكس: 9124 6100+965

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

detal turning activities, blacksmith workshops, assembly of engines, generators, electrical transformers, power distribution and control devices (subject to approval by the Public Authority for Industry).

18. Buying and selling shares and bonds for the company's account.

The company may directly carry out all or part of these objectives, whether in Kuwait or abroad, on its own or as an agent. It may also engage in activities similar, complementary, necessary, or related to its stated objectives.

Text after amendment:

Without prejudice to the provisions of the Commercial Companies Law No. 1 of 2016, its amendments, and its executive regulations, the objectives for which the company was established are to carry out the following:

Activity **Activity** No. Code 490000 Land transport and pipeline 1 transport Vehicle transport rental (tow 492241 2 trucks) 492301 Transport of refrigerated and 3 frozen goods 492305 Transport of liquids, liquefied 4 gases, or chemicals 492307 Transport of new cars 5 492309 Transport of solid and liquid 6 waste 520010 Provision of logistics services 7 521011 Operation of storage facilities 8 for all types of goods 521014 Container handling services 9 521020 Storage in warehouses 10 521021 Refrigerated and frozen goods 11 warehouses (cold storage) 521023 General warehouses 12 containing a variety of goods (excluding refrigerated goods) 521024 Chemical warehouses 13 Furniture & wood warehouses 521025 14 Vehicle warehouses 521026 15

17-نشاط خراطة المعادن وورش الحدادة وتجميع المحركات والمولدات والمحولات الكهربائية وأجهزة توزيع الكهرباء والتحكم فها بعد موافقة الهيئة العامة للصناعة.

18-بيع وشراء الاسهم والسندات لحساب الشركة.

يجوز مباشرة كل او بعض هذه الاغراض وبكون للشركة مباشرة الاعمال السابق ذكرها في دولة الكوبت وفي الخارج بصفة أصلية او بالوكالة ويجوز للشركة ان تمارس اعمالا مشابهة او مكملة او لازمة او مرتبطة باغراضها المذكورة.

النص بعد التعديل:

مع عدم الإخلال بأحكام قانون الشركات التجارية رقم 1 لسنة 2016 وتعديلاته ولائحته التنفيذية فإن الأغراض التي أسست من أجلها الشركة هي القيام بما يلي:

رقم النشاط	النشاط	٩
490000	النقل البري و النقل عبر الأنابيب	1
492241	تأجير سيارات نقل المركبات (الونشات)	2
492301	نقل السلع المبردة والمجمدة	3
492305	نقل السوائل أو الغازات السائلة أو المواد الكيمأوية	4
492307	نقل السيارات الجديدة	5
492309	نقل النفايات الصلبة والسائلة	6
520010	تقديم الخدمات اللوجستية	7
521011	تشغيل مرافق التخزين لجميع أنواع البضائع	8
521014	خدمات مناولة الحاويات	9
521020	التخزين في المستودعات	10
521021	مخازن السلع المبردة والمثلجة (مستودعات التبريد)	11
521023	المخازن العامة التي تضم مجموعة متنوعة من السلع (عدا المبردة)	12
521024	مخازن المواد الكيميائية	13
521025	مخازن الأثاث والأخشاب	14
521026	مخازن السيارات	15

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

@ www.jtckw.com

ركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة شمكع. ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكويت تلفون، 965 2228 6100 - فاكس: 4965 2228 6100 رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل حجاري 23954

16	Storage in ports, customs, or free zones	521027
17	Port activities	522201
18	Ship unloading and loading	522403
19	Cargo handling	522404
20	Customs clearance office	522901
21	Marine shipping and transport	522902
21	agencies	
22	Measuring & weighing offices	522907
23	Cargo weighing	522908
24	Operation of cargo handling	5221023
24	terminals	
25	Ground and technical services	5223031
25	at airports	
26	Land loading and unloading of	5224011
20	goods and passenger baggage	
27	Sea loading and unloading of	5224012
21	goods and passenger baggage	
28	Land shipping and unloading	5224021
29	Sea shipping and unloading	5224022
30	Air cargo	5224023
31	Packing/unpacking of land	5229041
31	shipping containers	
32	Packing/unpacking of sea	5229042
	shipping containers	
33	Ownership, sale, leasing, and	52230310
	renting of ground equipment	
	necessary for aviation services	
34	Wastewater disposal	370001
35	Fresh water transport	3600041
36	Wholesale and retail trade	450000
37	Wholesale and retail trade of	451010
3,	motor vehicles (new and	
	used)	
38	Wholesale and retail of new	451013
1000	heavy transport vehicles	
39	Wholesale and retail of used	451014
	heavy transport vehicles	
40	Wholesale of tow trucks	451017
41	Retail of tow trucks	451018
42	Car repair garages	452000
43	Car bodywork and painting repair	452030
	Tepun	

521027	التخزين في الموانئ والمناطق الجمركية أو الحرة	16
522201	أنشطة المواني	17
522403	تفريغ وتحميل السفن	18
522404	مناولة الحمولة	19
522901	مكتب التخليص الجمركي	20
522902	وكالات النقل والشحن البحري	21
522907	مكاتب الكيالة والوزن	22
522908	وزن الحمولة	23
5221023	تشغيل محطات مناولة البضائع	24
5223031	الخدمات الأرضية والفنية في المطارات	25
5224011	تحميل وتفريغ البضائع وأمتعة الركاب برا	26
5224012	تحميل وتفريغ البضائع وأمتعة الركاب بحرا	27
5224021	الشحن والتفريغ برا	28
5224022	الشحن والتفريغ بحرا	29
5224023	الشحن الجوي	30
5229041	التعبئة والتفريغ من صناديق الشحن برا	31
5229042	التعبئة والتفريغ من صناديق الشحن بحرا	32
52230310	تملك وبيع وايجار واستئجار المعدات والاليات الارضية اللازمة لخدمات الطيران	33
370001	التخلص من مياه المجاري	34
3600041	نقل المياه العذبة	35
450000	تجارة الجملة والتجزئة	36
451010	تجارة الجملة والتجزئه للمركبات ذات المحركات (جديدة ومستعملة)	37
451013	البيع بالجملة والتجزئه لسيارات النقل الثقيل الجديدة	38
451014	البيع بالجملة والتجزئه لسيارات النقل الثقيل المستعملة	39
451017	البيع بالجملة لسيار ات نقل المركبات (الونشات)	40
451018	البيع بالتجزئة لسيارات نقل المركبات (الونشات)	41
452000	كراج تصليح سيارات	42
452030	إصلاح سمكرة ودهان السيارات	43

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

لام المسلمان المسلما

ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكويت

نلفون، 965 2228 6100 - فاكس: 4965 2228 6100 رأس الْمَال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل جَاري 23954

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954





44	Com
	COL

44	Commission agent and	461011
	commission trading	
45	Land navigation agoncies	461013
45	Land navigation agencies	461030
46	Import/export offices	461033
47	Import of chemicals	
48	Wholesale of power	465951
	generators and spare parts	
49	Wholesale of mechanical	465960
	machinery and equipment	
50	Wholesale of machinery and	465980
	equipment	
51	Wholesale of electrical	465984
	machinery and equipment	
52	Sale of solar energy devices	477312
32	and equipment	
	una equipment	
53	Retail of agricultural	4773861
	machinery, water pumps,	
	electric generators, and	
	supplies	
54	Project management	821110
55	Management of free zones or	821115
	duty-free markets	
56	Management of industrial and	821116
	craft establishments	
57	Establishing companies or	642061
3,	participating with others to	
	execute the company's works	
58	Buying and selling shares and	649917
30	bonds for the company's	
	account	Trans Inc.
	Investing surplus funds in	649918
59	financial portfolios managed	043310
	by specialized companies and entities	
	entities	
	5 to blish want of cold storage	410024
60	Establishment of cold storage	410024
	warehouses	331401
61	Repair and maintenance of	331401
	electrical transformers for	
	power transmission or	
- 1-2	distribution	221402
62	Repair and maintenance of	331402
	engines, electric generators,	
	and steam generation devices	
63	Rental of cranes for	773061
	construction purposes	
64	Rental of construction	773063
	equipment	

4	461011	وكيل بالعمولة و الأتجار بالعمولة	44
	461013	وكلاء ملاحه برية	45
4	461030	مكاتب التصدير والاستيراد	46
	461033	استيراد المواد الكيماوية	47
	465951	البيع بالجملة لمكائن توليد	48
	100901	الكهرباء وقطع غيارها	
	465960	البيع بالجملة للألات والمعدات	49
		الميكانيكية	
	465980	البيع بالجملة للألات والمعدات	50
	465984	البيع بالجملة للألات والمعدات	51
		الكهربائية	
	477312	بيع أجهزة ومعدات الطاقة	52
		الشمسية	
4	4773861	البيع بالتجزئة للآلات الزراعية	53
		ومضخات المياه ومولدات	
		الكهرباء ولوازمها	
	821110	إدارة المشاريع	54
	821115	إدارة المناطق الحرة أو السوق	55
		الحر	
	821116	ادارة منشأت صناعية وحرفية	56
	642061	تأسيس الشركات أو المشاركة	57
		بها مع اخرين لتنفيذ أعمال	
		الشرِكة	
	649917	بيع وشراء الأسهم والسندات	58
		لحساب الشركة	
_	(40010	استثمار الفوائض المالية في	59
	649918	محافظ مالية عن طريق	
		استثمار ها في محافظ مالية	
		تدار من قبل شركات وجهات	
		متخصصة	
-	410024	إنشاء مخازن للتبريد	60
	331401	إصلاح وصيانة المحولات	61
	JJITUI	الكهربائية الخاصة بنقل الطاقة	
		أو توزيعها	
		1.33	
-	331402	اصلاح وصيانة المحركات	62
	331704	والمولدات الكهربائية وأجهزة	
		التوليد البخارية	
	773061	تاجير الرافعات لاغراض	63
	775001	انشائية	100000000
	773063	تاجير المعدات الانشائية	64
L	,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,	<u> </u>	

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

www.jtckw.com

info@jtckw.com
 info

شركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والناولة شمكع. ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكوبت

تلفون، 965 2228 6104 - فاكس: 964 - فاكس رأس الْلَال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل عجاري 23954



65	Rental services for light and heavy machinery and equipment	773064	
66	Rental of containers	773080	
67	Buying and selling of land and real estate for the company's account only		
68	Ownership of real estate and movable property for the benefit of the company	681091	
69	Metal turning	259230	

773064	خدمات تاجير المعدات	65
1000	والاليات الخفيفة والثقيلة	
773080	تأجير الحاويات	66
681011	بيع وشراء الأراضي	67
	والعقارات لحساب الشركة فقط	
681091	تملك العقارات والمنقولات	68
	لمصلحة الشركة	
259230	خراطة المعادن	69

The company may directly carry out all or some of these objectives, whether in Kuwait or abroad, on its own or as an agent. The company may also engage in similar, complementary, necessary, or related activities to its stated purposes.

يجوز للشركة مباشرة كل او بعض هذه الاغراض بصفة اصلية او بالوكالة بالكويت او في الخارج ، كما يجوز للشركة ان تمارس اعمالا مشابهة او مكملة او لازمة او مرتبطة باغراضها المذكورة.

The company shall conduct its business and all its activities in accordance with its Articles of Association. It may also have an interest in, or participate in any manner with, entities engaged in activities similar to its own to achieve its purposes inside or outside Kuwait. The company may establish, participate in, or acquire such entities.

تقوم الشركة بمزاولة اعمالها وكافة أغراضها وفق نظامها الاساسي وبجوز للشركة ان تكون لها مصلحة أو ان تشترك بأي وجه مع الهيئات التي تزاول اعمالاً شبهة باعمالها لتحقيق اغراضها في الكويت او خارجها وللشركة ان تنشئ او تشارك او تشتري مثل هذه الهيئات.

Impact of the material	information
on the company's final	ncial position

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالى للشركة (إن وجد)

No Financial impact

لا يوجد أثر مالى

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, precision, and completeness of the information contained therein. and acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information, without any liability for the Capital Markets Authority and the Kuwait Stock Exchange regarding the contents of this disclosure. This disclaimer also absolves them from any responsibility for any damages that may occur to any individual as a result of the publication of this disclosure or its publication through their electronic systems or website, or as a result of using this disclosure in any other manner

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية خص الحريص في تجنب أية معلومات مصللة أو خاطنة أو ناقصة، وذلكُ دون أدنَّى مسؤولية علنَّى كل من هينة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق الطمتونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدم هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

Authorized Signatory Sheikh \ Sabah Mohamad Al Sabah Vice Chairman

المفوض بألتوقيع الشيخ/ صباح محمد الصباح نائب رئيس مجلس الإدارة

JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

ص.ب 22801, الصفاة 13089, الكونت

Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait

تلفون، 6100 2228 +965 - فاكس: 1124 2228 +965 رأس المال المدفوع 15,000,000 د.ك - سجل جاري 23954

ثدركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والناولة شمك.

m www.jtckw.com